
R E P U B L I K A  H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

           GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  PODMURVICE 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  024-05/22-01/19 
URBROJ:  2170-1-09-10-22-12 
Rijeka,  29. kolovoz 2022. 

 
ZAPISNIK 

SA 35. SJEDNICE VMO PODMURVICE 
 
održane dana 29. kolovoza 2022. (ponedjeljak) s početkom u 17 i 30 sati u prostorijama MO 
Podmurvice, Dubrovačka 2. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

- Jadranka Žikić, predsjednica VMO  
- Ivan Sviderek, zamjenik predsjednice VMO  
- Tomislav Bucić, član VMO  
- Aleksandra Lovrić, članica VMO  
- Đulijana Desanti 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

- Emil Lebl, član VMO 
 
Usvajanje zapisnika sa 34. sjednice VMO Podmurvice održane 25. svibnja 2022. godine. 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 
Sjednicu je otvorila predsjednica VMO Jadranka Žikić i predložila sljedeći dnevni red: 
 

DNEVNI RED 
 

1. Komunalna problematika 
2. Razno 

 
 
AD – 1 – KOMUNALNA PROBLEMATIKA 
AD – 1 – 1  
Na području Plasa i Rujevice te oko Pravnog fakulteta pojavilo se nekoliko psa lutalica koji napadaju 
prolaznike kao prije nekoliko godina. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Proslijediti informaciju Odjelu gradske uprave za 
komunalni sustav i Veterinarskoj stanici.   



AD – 1 – 2  
Spremnici za komunalni i selektivni otpad prekrcani su smećem i glomaznim otpadom oko njih. 
Neredovito se vrši odvožnja i pražnjenje istih. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Proslijediti upit za zajednički sastanak sa KD 
Čistoća.   

 
AD – 1 – 3  
Vukovarska ulica je puna rupa i ulegnuća, asfaltna podloga je vrlo loša. Nepoželjna vegetacija nije 
uklonjena na cijelom području Podmurvica iako je to bila obaveza i dogovoreno da će se ukloniti. 
Metalni stupići u Čandekovoj ulici koji nedostaju nisu postavljeni. Rampe koje su se trebale odraditi 
u Ulici Andre Benussi kod kućnog broja 4, 6 i 8 nisu postavljene. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Proslijediti upit za sastanak sa TD Rijeka plus.   
 
AD – 2 – RAZNO 
AD – 2 – 1  
Krajem mjeseca rujna krenut ćemo sa novim edukativnim šetnjama, a u planu je obilazak 
Pravoslavne crkve sv. Georgija na Sušaku, posjeta Malog i Velikog parka sa spomenikom Zdenka 
Kolacia i Zdenka Sile.  
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
AD – 2 – 2 
Planirana ekološka akcija programskom aktivnošću za 2022. godinu održat će se krajem rujna ili 
početkom studenog ovisno o vremenskim uvjetima i dogovoru sa KD Čistoća. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
 
 

Sjednica je završila u 18,50 sati. 
 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od 2 (dvije) stranice. 
 
 
Zapisničar – referent  za mjesnu samoupravu:                               Predsjednica Vijeća MO:                                                                                               
                                              
                                                                            
                       Đulijana Desanti                                                                   Jadranka Žikić 
 

 


